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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem foglalkoznak egyik legértékesebb 
közkincsünkkel, a balatonfenyvesi ásványvízzel?" 

Tisztelt Dr. Pintér Sándor Miniszter Úr!

Szűkebb hazámban, Somogyországban található egy különleges vizű kút, méghozzá Balatonfenyves
határában, a 7-es út mellett. A kút egy elhanyagolt külterületi ingatlanon, magánterületen található,
de mint tudjuk, a felszín alatti víz a Magyar Állam tulajdonában van. A Magyar Állam illetékesei
azonban  a  gondatlan  gazda  felelőtlenségével  évtizedek  óta  nem  foglalkoznak  vele,  és  ennek
következtében a kút 1969 óta ontja magából a minősített, valamint azóta bevizsgált ásványvizet a
semmibe.  Miközben  a  földön  emberek  milliói  számára  az  egészséges  ivóvíz  korlátozottan
hozzáférhető, addig hazánkban 52 éve kihasználatlan ez a forrás.

Több száz méter mélyről, egy földből kiálló vascsőből jelenleg napi kb. 30 ezer liter ásványvíz
megállíthatatlanul  (pozitív  kút)  tör  a  felszínre,  folyik  bele  a  Jancsi-árokba,  majd  tűnik  el
nyomtalanul a berekben. Pedig a kút kalciumban és magnéziumban kimondottan gazdag vizétől a
csontritkulásban  szenvedő,  valamint  az  emésztési  zavarokkal  küzdő  honfitársaink  is
gyógyulhatnának. Az itt élők és a hozzánk látogatók szomjának oltásáról nem is beszélve. A vizet a
kút  felújítását  követően  palackozni  is  lehetne,  hiszen  korábban  fogyasztásra  alkalmassá  lett
nyilvánítva,  melyről  vizsgálati  eredmények  is  tanúskodnak.  Az  ásványvíz  hasznosítása
egyértelműen szolgálná Balatonfenyves és térségének fejlődését.

Fentiekre tekintettel, tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:

Miért nem foglalkoznak egyik legértékesebb közkincsünkkel, a balatonfenyvesi ásványvízzel?

Hajlandóak-e  a  balatonfenyvesi  kutat  felújítani  annak  érdekében,  hogy  annak  vize  végre



 
hasznosítható legyen akár gyógyvízként, akár palackozott ásványvízként? Igen vagy nem?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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